## 「My Dream」

8th grade Seiji Saito

Do you have a dream?

I think everyone has various dreams, such as being a police officer, a famous YouTuber, a teacher, etc.

Earth is a very big place. Once you fly somewhere you have never been to before, you will see and experience many new, exciting things.

But for some people, getting there is not easy.

They have to do lots of things to get to that new place. And most of the time it's easier said than done. There are those who can easily overcome these "walls", but there are also those who refuse to go beyond them.

The walls that we don't try to climb, no matter how low or how high they are, can be overcome someday.

I was able to overcome a wall this year that I had not attempted to climb for three years. This is because I pushed myself.

You might be defeated by people who are more amazing than you, and then try to give up.

This is what happened to me, of course.

No matter how many times I had made great efforts there were many people around me who I feel like I couldn't beat.

They gave such amazing speeches that there were times when I thought I might as well give up.

At that time, Matt asked me, "Do you want to look good losing, or do you want to win?" It really resonated with me because I was about to give up.

Come to think of it, I was trying to give up. Even if I can't be number one today, I still made it to the finals. I learned a lot during this journey, and I want to be able to use my words to make people look forward to the future.

There are people in need everywhere. I wish all of those in need could look forward, not down! I want to help and empower those in need in any way I can.

This is my dream. What's yours?

Thank you for listening.

## 【日本語訳】

## 「My dream」

8年 齋藤 晟治

皆さんには夢はありますか?

警察官や、ユーチューバー、先生など、さまざまな夢があると思います。

世界はとても広いです。 一度どこかに飛び立ってしまえば、まだ見ぬ世界と新しい景色が見えてくると思います。

でも、簡単に飛び立てるわけではありません。

新しい場所に行くためにはたくさんの壁を乗り越えなくてはいけません。簡単に言うけれど、壁を 越えるというのは簡単なことではありません。 簡単に壁を越えれる人もいますが、その壁を乗り越 えるのを諦めてしまう人もいるでしょう。

ですが、壁を越えようとすれば、どんなに高い壁でも、いつかは越えられる時がきます。

私は、3年間登ることができなかった壁を、今年越えることができました。

これも、チャレンジしたからです。

時にはあなたより優れたライバルが現れるかもしれません。そんなライバルや自分よりもすごい人 に負けて、諦めようとする時もあるかも知れません。

もちろん、私にもそのような事がありました。

それまでたくさん努力してきましたが、何回スピーチをしてもこの人には勝てないというスピーチ をする人も、私の周りにたくさんいます。 もう諦めようかなと思ったこともありました。

そんな時にマット先生が「見栄えよく負けるのか、勝つのか、どっちがいい?」と言いました。 その言葉は、諦めようとしていた自分の心にすごく響きました。

I 番になれなくてもファイナルに行くことはできる。 私はこのチャレンジを通してたくさんのことを学びました。

そして、私は将来、自分の言葉で人に前を向かせられるようにしたいと思いました。

困っている人はいろんなところにいます。 私は、困っている人が全員、前を向けたら良いなと思っています。私は少しでも困っている人たちを助け、力になりたいと思っています。

これが私の夢です。 あなたの夢はなんですか?